

1. Shukran E- Gift Card is Valid for 365 day from the date of issue. 2. Shukran E- Gift Card is redeemable across participating Landmark Central Market Brand Physical & Online stores i.e. Centrepont, Babyshop, Splash, Shoemart, Lifestyle, Max, Home Centre across Kuwait. 3. Shukran E- Gift Card cannot be exchanged for cash either in full or part. 4. Shukran E- Gift Card is part redeemable. Hence same Card can be used in multiple shopping trips across all participating Landmark Central Market Brand Stores across Kuwait. 5. Should the purchase value exceed the value of the Gift Card, the differential value should be paid by the customer who redeems the Gift Card. 6. No replacement / compensation are permissible /payable for lost E- Gift Card. 7. Mutilated or defaced E- Gift Card will not be honored. 8. E- Gift Card issued cannot be returned or refund. 9. Items purchased by the E- Gift Card are refundable, as per the refund and exchange policy of the store. 10. Shukran E- Gift Card is governed by the Shukran Gift Card T & C in force from Time to Time. 11. For balance enquiry, expiry, store location & detail T & C visit www.shukran.com/giftcard or call +965-22289558 (toll free) 12. Up to maximum of only 5 GC's are allowed for redemption

خيرات نم گاموي 365 ةدمل ةحل اص ةين ورتكل إل "أركش" ةي ده ةق اطب 1. رادصل إل ل ارتن سكرام دنال رج اتم ربع "أركش" ةين ورتكل إل اي ادهل ةق اطب ل ادبتسا نكمي 2. رادصل إل Centrepont, Babyshop, Splash, Shoemart, Lifestyle, Max, Home Centre ل ثم ةين ورتكل إل رج اتم او ةيل عفل ةي راجتل ا تكرام اي ادهل ةق اطب ل ادبتسا نكمي ال 3. بتي وكل اءا حن ا عي م ج ي ف 4. ةل باق ةين ورتكل إل "أركش" اي اده ةق اطب 4. ءي ئ زج وأ ءي لك أدقن "أركش" ةين ورتكل إل عي م ج ربع ةد دعتم قوست تال حري ف ةق اطبل اسفن م ادختسا نكمي م ث نمو ءي ئ زج دادرستسالل اذ 5. بتي وكل اءا حن ا عي م ج ي ف تكرام ل ارتن سكرام دنال ي ف ةكراشم ل ةي راجتل ا تام ال عل رج اتم يذل ال ي م عل ال بق نم ةيل ضافتل ا ةم ي قل ا عفد بجي ،اي ادهل ةق اطب ةم ي ق ءارش ل ا ةم ي ق تزواجت اي ادهل ةق اطب نم ث عفد اضي وعت ل ادبتسا ب ح م س ي ال 6. اي ادهل ةق اطب ةم ي ق درتسي ال 8. ةفل اتل ا وأ ةهوشم ل ةين ورتكل إل اي ادهل ةق اطب ل وبق م تي نل 7. ةدوق فم ل ةين ورتكل إل ا ةطس اوب اهؤارش م تي تال فان صأل 9. ةرداصل ل ةين ورتكل إل اي ادهل ةق اطب دادرستسا وأ عاجرا نكمي ةصا خل ال ادبتسال او دادرستسال ا ةساي سل ا قفو ،دادرستسال ل ةل باق ةين ورتكل إل اي ادهل ةق اطب "أركش" اي اده ةق اطب م لك ح أو طورشل "أركش" ةين ورتكل إل اي ادهل ةق اطب عرضت 10. رجتم ل اب ل ي صا فتل او رجتم ل ا ع قومو ةي ح ال صل اءا تن او دي صل انع مال عتسال ل 11. رخ آل تقو نم ةي راسل ا ح م س ي 12. (ي نا جم ل ا م ق رل ا) +965-22289558 ةل عل ل اص تال ا وأ www.shukran.com/giftcard ةراي زي جري ي صق ا دحب طق ف اي اده تاق اطب 5 ةل ل صي ام دادرستسا ب